
S L O V E N S K Á   A S O C I Á C I A   W I N D S U R F I N G U 
----------------------------------------------------------------------------------- 

 
S P R Á V A 

o výsledku športového výjazdu 
----------------------------------------- 

 
Predkladá:  Patrik POLLÁK – tréner ID 57 
Názov:  Majstrovstvá Sveta BIC Techno 293 Plus  
Krajina, miesto: Quiberon, Francúzsko  
Termín: 12.-21.7.2017 
Prílohy: Prezenčná listina, Výsledková listina 
----------------------------------------------------------------------------------- 
  Majstrovstvá Sveta Techno plus boli prvým kvalifikačným pretekom v novej 
mládežníckej OH triede. Zúčastnili sa ho 2 naše pretekárky, sesternice Beránkové. Pre obe to 
bol štart s väčšou plachtou ako momentálne pretekajú v kategórii do 17 rokov BIC Techno 
293. Počas preteku sa testovali aj trate a formát, ktorý je jednou z alternatív pre YOH 2018 
v Buenos Aires. Jazdilo sa na nových, resp. staronových tratiach v tvare štvorca (slabý vietor) 
a v tvare „M“ (pre rozjazdy v sklze). Aj keď odhliadneme od faktu, že pre obe pretekárky to 
bol prechod na väčší rozmer plachty, prejavili sa výrazné nedostatky oboch pretekárok pri 
štartoch a vo vykonaní manévrov na slalomovej trati. Je pochopiteľné, že v početnom 
štartovom poli si nevedia nájsť miesto na štartovej čiare a odštartovať z prvej línie, pretože 
málo početné štartové pole na domácich pretekoch nedáva možnosť trénovať takéto štarty. 
Napriek tomu im chýba na štarte potrebná dravosť a nebojácnosť na to, aby sa presadili 
a vopred sa nezmierili s porážkou. Rýchlosť na jednotlivých kurzoch nie je až tak 
markantným problémom, ako manévre na jednotlivých bójach. Najväčším problémom je 
posúvanie sťažňa do správnej polohy pri jazde v slalome, resp. po štvorci. Dievčatá zatiaľ 
nezvládli techniku a počas pretekov sa skôr sústredili na jazdu na istotu namiesto toho, aby sa 
snažili popracovať na zvládnutí problému alebo aspoň jeho tréningu. Chýba väčšia 
koncentrácia na výkon a pravdepodobne aj lepšie nabudenie pred výkonom počas 
jednotlivých dní pretekov. Bude nutné, možno aj po konzultácii s pretekármi a inými 
športovými odborníkmi, navrhnúť striktný denný tréningový program zahrňujúci rozcvičku aj 
výklus, tak aby boli schopné podávať výkon od signálu výzvy prvej rozjazdy daného dňa až 
po záverečný kurz do cieľa poslednej rozjazdy. 
 
ZHODNOTENIE: Preteky boli prvou ostrou skúškou a testom nového formátu pretekania 
v juniorskej olympijskej triede ako aj prvým kvalifikačným pretekom na juniorskú olympiádu 
2018. Bolo jasné, že kvalifikácia ktoréhokoľvek nášho pretekára je málo pravdepodobná, no 
pretek splnil svoj hlavný cieľ a síce, porovnanie sa so svetovou špičkou a definovanie 
najväčších nedostatkov. Jasne definoval na čo sa v tréningu budeme musieť zamerať. Ďalej je 
jasné, že vzhľadom na fakt, že pre nás najdôležitejšie preteky v súvislosti s kvalifikáciou na 
YOH sa uskutočnia na jar 2018 bude nutné absolvovať minimálne 2 tréningové kempy 
v zimných mesiacoch 2017-2018 v zahraničí spolu, najlepšie v širšej tréningovej skupine 
spolu so zahraničnými pretekármi. 
 
Košice 3.8.2017          Patrik POLLÁK 


